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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de staatssecretaris van Justitie
over het ontbreken van een extra
beveiligde tbs-inrichting. (Ingezonden
11 september 2009)

1
Kent u het bericht «Dat kost
mensenlevens»?1

2
Zijn er de afgelopen tien jaren meer
gevallen geweest, waarin een ter
beschikking gestelde zo gevaarlijk is,
dat behandeling in een tbs-kliniek niet
zonder gevaar voor het personeel kon
plaatsvinden? Zo ja, hoe vaak kwam
dat voor?

3
Ziet u in deze zaak aanleiding om een
tbs-inrichting in het leven te roepen,
waar ter beschikking gestelden
behandeld kunnen worden onder
toepassing van zwaardere
beveiligingsmaatregelen dan thans
mogelijk is? Zo nee, waarom niet?

4
Kan een ter beschikking gestelde, die
wegens zijn gevaarlijkheid niet
zonder risico’s voor het personeel en
andere ter beschikking gestelden kan
worden behandeld, worden geplaatst
in een long-stay afdeling waar wel
extra beveiligingsmaatregelen
toegepast kunnen worden?

5
Ziet u in deze zaak aanleiding om de
wettelijke mogelijkheid in het leven te

roepen om een terbeschikkingstelling
alsnog om te kunnen zetten in een
langdurige en zo nodig levenslange
gevangenisstraf? Of voelt u meer
voor het standpunt, dat de
terbeschikkingstelling uit het
strafrecht kan worden verwijderd en
zware en gevaarlijke criminelen door
zeer langdurige gevangenisstraffen
maatschappelijk onschadelijk moeten
worden gemaakt? Zo nee, waarom
niet?

1 De Telegraaf, 9 september 2009.
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